



ENAMEL, EMERALD AND DIAMOND NECKLACE WITH EAR PENDANTS, India.
Decorative, elegant necklace set throughout with numerous table-cut diamonds and rose-cut diamonds, additionally decorated with 15 drop-shaped emeralds, graduated, from ca. 19 x 16 to 13 x 11 mm, and 29 cultured pearls of ca. 6 mm Ø. The settings and the attaches florally enamelled in blue-green and white. L ca. 45 cm. Matching ear pendants with 11 diamonds and 3 flexibly mounted drop-cut emeralds. With case.

Dekoratives, elegantes Collier ausgefasst mit zahlreichen Diamanten im Tafelschliff und Diamantrosen, die Schauseite zusätzlich verziert mit 15 tropfenförmigen Smaragden im Verlauf von ca. 19 x 16 bis 13 x 11 mm, sowie 29 Zuchtperlen von ca. 6 mm Ø. Die Fassungen und die Attachen floral emailliert in blau-grün und weiss. L ca. 45 cm.

Koller Auktionen - Lot 2171

A162 Jewellery - Tuesday 18 September 2012, 02.00 PM

Dazu passende Ohrhänger mit 11 Diamanten und 3 beweglich montierten Smaragd-Tropfen.

[CatItem.ArtText.Text502]

CHF 8 000 / 12 000

€ 8 250 / 12 370

Koller Auktionen - Lot 2171

A162 Jewellery - Tuesday 18 September 2012, 02.00 PM

